NC3 生命徵象監測儀

NC3 Vital Signs Monitor

NC3 is specially designed for spot checking of patient vitals for important parameters such as NIBP,SPO2, temperature and Heart Rate. Using infrared Ear temperature measurement technology, the ear thermometer can quickly read the figure of temperature in ~2-3 seconds, as well as transfer and display the figure on monitor by the built-in WiFi between ear thermometer and vital signs monitor NC3. It combines with smart and aesthetic design having super li-ion battery and clear screen, totally meets the fastest support for hospital use.

NC3 專為抽查患者生命徵象的重要參數而設計,如 NIBP、SPO2、溫度和心率。 採用紅外線耳溫測量技術,耳溫計可在~2-3秒內快速讀取溫度數據,並在監視 器上傳輸和顯示數據透過耳溫計和生命徵象監測器 NC3 之間的內建 WiFi。 它集智慧與美感於一身超級鋰電池和清晰螢幕的設計,完全滿足醫院使用 的最快支援。

50組資料存儲,

易於審查

50 groups of data storage, easy to review

Rapid NIBP measurement technology, it shorten the measuring time to ~20-30 seconds from former 60~120 seconds, provides PR figure display 快速 NIBP 測量技術,

它將測量時間縮短至~20-30 秒數從原來的60~120秒, 提供PR圖展示

Masimo SPO2 with PI(perfusion index)

figure display

Masimo SPO2 與 PI (血流灌注指數)圖形顯示

Power on/off :Short time to start up, it just takes 1seconds to go into normal operation interface 開機/關機:啟動時間短, 只需1秒即可進入正常狀態 操作介面



6吋LED背光液晶顯示器 提供清晰明確的視圖

6 inch LED back-light LCD display provides a clear and distinct view

Using contactless pyroelectric infrared technology to get the ear temperature, the measurement time is only needed 2 to 3 seconds; effectively prevents the risk of cross infection.

採用非接觸式熱釋電紅外線獲 取耳朵温度的技術,只需要測 量時間2至3秒;有效地防止了 交叉感染的風險

> Provided PR from SpO2 and NIBP measrement 透過 SpO2 和 NIBP 測量提供 PR

> > NIBP start/stop 非侵入性血壓啟動/停止



重置/審查

Patient type 患者類型



High performance

高效能







Quick and easy to use, accurate measurement

- Using contactless pyroelectric infrared technology to get the ear temperature, the measurement time is only needed 2 to 3 seconds; effectively prevents the risk of cross infection
- Built-in WIFI module for TEMP function, patient's temperature data is quickly transferred to NC3 by WIFI, as well as the figure is displayed on screen, convenient to measure different patient, it shorten the time and cuts the clinical application cost
- Rapid NIBP measurement technology, it shorten the measuring time to ~20-30 seconds from former 60~120 seconds, provides PR figure display
- · Quickly switches the relative parameters for different type of patient such as adult, child and neonate
- Optional Masimo SPO2 with PI(perfusion index) figure display, PI provides caregiver with an indication of the reliability of SPO2 measurement
- 採用非接觸式熱釋電紅外線技術取得耳溫,測量時間僅需2-3秒; 有效杜絕交叉感染風險
- 內建WIFI模組實現TEMP功能,患者體溫數據透過WIFI快速傳輸至NC3, 並在螢幕上顯示數字,方便對不同患者進行測量,縮短時間 降低臨床應用成本
- 快速NIPB測量技術,將測量時間從原來的60-120秒縮短至~20-30秒, 提供PR圖顯示
- 針對成人、兒童、新生兒等不同類型患者快速切換相關參數
- 可選配 Masimo SPO2,帶 PI(灌注指數)數字顯示, PI 為護理人員提供 SPO2 測量可靠性的指示

Smart and lightweight, sturdy and durable

- . 6 inch LED back-light LCD display provides a clear and distinct view
- . The net weight is 1.25kg, small enough and light enough to ward round monitoring
- Various wall mount and trolley movement solutions
- Precision and hermitic design, it is able to withstand 1.2 meters' drop test
- . Liquid protection grade gets to IPX1, effectively prevents the damage by liquid
- 6 吋 LED 背光 LCD 顯示器提供清晰鮮明的視圖
- 淨重1.25kg,夠小,夠輕,適合巡查監控
- 各種壁掛式和手推車移動解決方案
- 精密密封設計,可承受1.2公尺跌落測試
- 液體防護等級達到IPX1, 有效防止液體損壞

To meet clinical need, excellent vital signs monitor

- 50 groups of data storage, easy to review
- · Super li-on battery provides more than 12 hours of cautiously monitoring
- · Various accessories of NIBP and SPO2 meet the need of different patients including adult, child and neonate
- 50組資料存儲,方便查閱
- 超級鋰電池提供超過12小時的謹慎監控
- NIPB和SPO2多種配件滿足成人、兒童、新生兒等 不同患者的需求







Shenzhen Comen Medical Instruments Co., Ltd.

Add: Floor 7, Block 5, 4th Industrial Park of Nanyou, Nanshan District, Shenzhen City 518052, China Tel:+86-755-2640 8879 2641 9446 Fax:+86-755-2643 1232 Website: www.comen.com E-mail: info@szcomen.com

COMEN

NC3 Vital Signs Monitor 生命徵象監測儀



可親臨以下地址購買或 致電預約送貨:

* 九龍新蒲崗五芳街 27-29永濟工業大廈 12樓C座 (電話: 2770-9922 傳真: 2770-9090) Flat C, 12/F, Wing Chai Industrial Building, No.27-29 Ng Fong Street, San Po Kong Kowloon





sales@foreverhealth.com.hk

